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Informace z radnice
•	 V	pondělí	11.	července	zahájí	
firma	 Jindřichohradecké	mon-
táže	s.r.o.	práce	na	rekonstruk-
ci	 Riegerovy	 ulice.	 Realizace	
stavby	 bude	 trvat	 s	 menšími	
přestávkami	 jeden	rok	a	bude	
stát	11	milionů	korun.	Do	konce	
letošního	roku	bude	vyměněn	
kanalizační	 a	 vodovodní	 řad,	
které	 jsou	 již	 v	 havarijním	
stavu.	Společně	s	kanalizačním	
a	 vodovodním	 řadem	 budou	
vyměněny	 stávající	 přípojky.	 
S	 dodavatelem	 stavby	 je	 do-
hodnuto,	 že	 v	 případě	 zájmu	
zajistí	 výstavbu	 chybějících	
přípojek,	které	si	budou	vlast-
níci	 nemovitostí	 hradit	 sami.	
Do	konce	června	příštího	roku	
budou	 dokončeny	 komunika-
ce,	chodník	a	veřejné	osvětlení.	
Jedná	se	o	poměrně	rozsáhlou	
a	 složitou	 stavbu,	 která	 se	
jistě	neobejde	bez	komplikací.	
Prosím	proto	všechny	o	trpěli-
vost	a	ohleduplnost.
•	 Rozpočet	 na	 rekonstrukci	
šaten	 a	 sociálního	 zařízení	

místní	 kuželny	 je	 810	 tisíc	
korun.	Spíše	než	o	rekonstruk-
ci	 by	 bylo	 namístě	 hovořit	 
o	 přestavbě	 stávajícího	 pří-
střešku	 původně	 určeného	 k	
uložení	 uhlí.	 Dalších	 810	 tisíc	
korun	budou	náklady	na	nové	
dráhy	 a	 automatické	 stavěče	
kuželek.	K	 tomu	zbývá	oprava	
fasády,	 podbití,	 oprava	 atiky,	
části	střechy	a	venkovní	terén-
ní	 úpravy,	 což	 znamená	 další	
náklady.	 Z	 původně	 plánova-
ných	 výdajů	 na	 nové	 dráhy	
ve	 výši	 550	 tisíc	 Kč	 jsme	 se	
celkovou	 rekonstrukcí	 dostali	
na	hranici	dvou	milionů	korun,	
se	 kterými	 v	 rozpočtu	 nebylo	
letos	 počítáno.	 Proto	 na	 mi-
nulém	 veřejném	 zasedání	 za-
stupitelstva	 padlo	 rozhodnutí	 
v	první	etapě	dokončit	staveb-
ní	část	rekonstrukce	a	ve	druhé	
etapě	 realizovat	 rekonstrukci	
drah	a	automatických	stavěčů.	 
V	 případě	 rozdělení	 rekon-
strukce	do	dvou	etap	se	nabízí	
možnost	 podání	 opětovné	 

žádosti	 o	 krajskou	 dotaci	 
z	 programu	 „rekonstrukce	
sportovišť“,	 která	 bývá	 pravi-
delně	 vypisována	 vždy	 začát-
kem	roku.
•	 V	 červnu	 jsme	obdrželi	 roz-
hodnutí	 o	 poskytnutí	 dotace	
ze	 státního	 rozpočtu	 3	 milio-
ny	 korun	 a	 uzavřeli	 smlouvu	 
s	Jihočeským	krajem	o	poskyt-
nutí	 dotace	 2	 miliony	 korun	
na	 výstavbu	 nové	 hasičské	
zbrojnice.	 Znamená	 to,	 že	 na	
probíhající	 stavbu	 již	můžeme	
začít	 čerpat	 finance	 nejprve	
ze	 státního	 a	 následně	 z	 kraj-
ského	 rozpočtu	 v	 celkové	 výši	 
5	milionů	korun.
•	 Na	článek	pana	Ivana	Pospí-
šila	 nehodlám	 nijak	 reagovat.	
Rozumný	 člověk	 pochopí,	 
že	 nelze	 současně	 vyhovět	
všem.	Pak	 je	tu	 ještě	možnost	
nedělat	nic,	aby	nemohl	jeden	
druhému	závidět	a	všichni	tak	
mohli	být	„spokojeni“.	

Ing. Karel Dvořák, 
starosta města

Upozornění
Sdělujeme	občanům,	že	v	pon-
dělí	11.	července	2016	začnou	
stavební	 práce	 na	 rekon-
strukci	 ulice	 Riegerova,	 které	
potrvají	 až	 do	 června	 2017.	 

Žádáme	 tímto	 občany	 o	 sho-
vívavost	 a	 obezřetnost	 při	
procházení	 touto	 ulicí.	 Dále	
upozorňujeme,	že	v	ulici	nebu- 
de	 možné	 parkovat,	 a	 to	 ani 

v	prostoru	před	domem	man-
želů	 Rešlových	 ve	 Štítného	
ulici.	

Děkujeme	za	pochopení
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Informace z 16. veřejného zasedání zastupitelstva města
Zasedání	 se	 konalo	 ve	 středu	
8.	 června	 2016	 od	 19	 hodin	 
v	 zasedací	 síni	 MěÚ	 v	 Nové	
Včelnici.	 Přítomno	 bylo	 10	 za-
stupitelů,	z	veřejnosti	6	občanů.	
Po	 schválení	 programu,	 zapi-
sovatelky	 a	 ověřovatelů	 zápisu	
zastupitelstvo	města	schválilo:
•	 rozpočtovou	změnu	č.	3/2016	
-	 navýšení	 výdajů	 o	 464	 000,-
Kč,	budou	kryty	 z	 vytvořených	
rezerv	 (restaurování	 památek	
v	 parcích,	 opravy	 chodníků,	
údržba	města	a	další);
•	 smlouvu	 o	 dílo	 s	 dodatkem	
č.	1	na	rekonstrukci	ulice	Riege-
rova;	dodavatelem	stavby	bude	
společnost	 Jindřichohradecké	
montáže	 s.r.o.,	 která	 podala	
nejnižší	 cenovou	 nabídku	 
10	848	026,-	Kč	s	DPH;
•	 smlouvu	 o	 dílo	 na	 stavební	
úpravy	místní	 kuželny	 za	 cenu	
808	 157,-	 Kč	 s	 DPH;	 dodavate-
lem	stavby	je	společnost	Kostka	
JH	s.r.o.;
•	 darovací	 smlouvu,	 kterou	
společnost	 Flora	 servis	 s.r.o.	

daruje	 městu	 venkovní	 fitness	
zařízení	 šlapadlo	 lyže	 /	 bradla,	
jehož	hodnota	je	50	000,-	Kč;
•	 smlouvu	 o	 výpůjčce,	 kterou	
město	 předává	 do	 užívání	 
a	 provozování	 plynárenské	 za-
řízení	 –	 prodloužení	 plynovod-
ního	 řadu	 včetně	 tří	 přípojek	 
v	 průmyslové	 zóně	 na	 dobu	 
5	 let	provozovateli	E.ON	Distri-
buce	a.s.;
•	 smlouvy	 o	 dílo	 s	 restau-
rátorem	 Janem	 Hlavsou	 na	
restaurování	památek:	Marián-
ský	 sloup	 za	 cenu	145	451,-	Kč	 
s	 DPH,	 pomník	 B.	 Smetany	 za	
cenu	36	915,-	Kč	s	DPH	a	pietní	
socha	 za	 kostelem	 za	 cenu	 
40	710,-	Kč	s	DPH;
•	 smlouvy	s	Jihočeským	krajem	
o	poskytnutí	dotace	50	000,-	Kč	
na	 restaurování	 Mariánského	
sloupu	a	20		000,-	Kč	na	restau-
rování	pomníku	B.	Smetany;
•	 Směrnici	 č.	 1/2016	 Podpiso-
vý	 řád	Městského	 úřadu	Nová	
Včelnice;
•	 smlouvu	o	 smlouvě	budoucí	

na	 zřízení	 věcného	 břemene	 –	
uložení	vodovodní	a	kanalizační	
přípojky	v	pozemku	ve	vlastnic-
tví	města	parc.	č.	1027/3	(lokali-
ta	zahrádek	u	Staré	cesty);
•	 poskytnutí	 individuální	 do- 
tace	155	000,-	Kč	oddílu	atletiky	
TJ	 Nová	 Včelnice	 na	 pořízení	
nové	elektronické	časomíry;
Zastupitelstvo	 města	 pověřilo	
starostu	 zastupováním	 včetně	
práva	 hlasování	 na	 valné	 hro-
madě	 společnosti	 EKO	 SKLÁD-
KA	spol.	s	r.o.;
Zastupitelstvo	 města	 neschvá-
lilo	 smlouvu	 o	 dílo	 na	 rekon-
strukci	 drah	 a	 automatických	
stavěčů	kuželek	místní	kuželny	
za	 cenu	 809	 818,-	 Kč	 s	 DPH	 
z	důvodu	překročení	celkových	
nákladů	na	 rekonstrukci	 kužel-
ny	nad	přijatelnou	mez;
Zastupitelstvo	 města	 za-
mítlo	 prodej	 pozemku	 parc.	 
č.	1568	(prostor	mezi	garážemi	
a	 novým	 dětským	 hřištěm	 na	
sídlišti	u	Teba.

Informace ze 17. veřejného zasedání zastupitelstva města
Zasedání	 se	 konalo	 ve	 středu	
22.	 června	 2016	 od	 19	 hodin	 
v	zasedací	síni	MěÚ	v	Nové	Včel-
nici.	Přítomno	bylo	8	zastupitelů,	
z	veřejnosti	2	občané.	Po	schvá-
lení	 programu,	 zapisovatelky	 
a	ověřovatelů	zápisu	zastupitel-
stvo	města	schválilo:
•	 smlouvu	s	Jihočeským	krajem	
o	poskytnutí	dotace	na	výstav-

bu	 nové	 hasičské	 zbrojnice	 ve	
výši	1	946	000,-	Kč;
•	 rozpočtovou	změnu	č.	4/2016	
–	 zapracování	 schválených	
dotací	 na	 výstavbu	 nové	 ha-
sičské	 zbrojnice	 do	 účetnictví:	
ze	 státního	 rozpočtu	 ve	 výši	 
2	 919	 665,-	 Kč,	 od	 Jihočeského	
kraje	1	946	000,-Kč;
Informace	 jsou	 podány	 velmi	

zjednodušeně.	 Přesné	 znění	
usnesení	 je	 zveřejněno	 na	
úřední	 desce	 včetně	 možnosti	
dálkového	 přístupu	 na	 www.
vcelnice.cz.	 Zápis	 z	 jednání	
zastupitelstva	města	 je	 uložen	
k	 nahlédnutí	 na	 městském	
úřadu.

Ing. Karel Dvořák
starosta města

Výstavba nové hasičárny 
Stavební	 práce	 na	 novostav-
bě	 hasičské	 zbrojnice	 v	 Nové	
Včelnici	 zdárně	 pokračují.	
Stavba	 je	 spolufinancovaná	 
z	 programu	 Dotace	 pro	 jed-
notky	 sborů	 dobrovolných	
hasičů	obcí	Jihočeského	kraje,	
kde	50%	podíl	 nese	Minister-
stvo	vnitra	–	generální	ředitel-
ství	 Hasičského	 záchranného	
sboru	 České	 republiky	 a	 1/3	
nákladů	 hradí	 Jihočeský	 kraj.	
Díky	 tomuto	 programu	 je	
investice	 do	 výstavby	 nové	
hasičské	 zbrojnice	pro	město	
snazší.

Končí školní rok 2015/2016
Poslední	 den	 v	 červnu	 obdrží	
žáci	 vysvědčení	 za	 svoji	 celo-
roční	 práci	 a	 rozejdou	 se	 na	
zasloužené	 prázdniny.	 S	 naší	
školou	se	v	tento	den	loučí	i	27	 
vycházejících	 žáků.	 Přejeme	
jim	v	dalším	životě	hodně	štěstí	 
a	 úspěchů.	 Konec	 školního	
roku	je	i	příležitostí	k	ohlédnutí	
za	tím,	co	nového	přinesl,	co	se	
podařilo	a	co	 třeba	mohlo	být	
lepší.	Tady	několik	postřehů:
•	 Po	 několika	 letech	 máme	
dvě	 první	 třídy,	 bohužel	 příští	
školní	rok	už	tomu	tak	nebude.
•	 Hned	 na	 začátku	 školního	
roku	 nám	 velkou	 radost	 udě-
laly	 nové	 chodníky	 ke	 škole	 
a	nová	silnice.
•	 Pokračovali	 jsme	 v	 obnově	
vybavení	 školy	 –	 další	 třídu	
jsme	vybavili	dataprojektorem,	
pro	 výuku	 fyziky	 jsme	 pořídili	
moderní	měřící	systém	PASCO,	
zakoupili	jsme	další	stereomik-
roskopy	a	v	učebně	hudební	vý-
chovy	 je	 nový	 školní	 nábytek.	
Na	 hřišti	 školní	 družiny	 slouží	
dětem	další	herní	prvek.
•	 Zavedli	 jsme	 elektronickou	
pokladnu	 –	 veškeré	 platby	 od	
rodičů	 probíhají	 bezhotovost-
ně,	 od	 dětí	 už	 peníze	 v	 hoto-
vosti	nevybíráme	a	rodiče	mají	
možnost	veškeré	platby	sledo-
vat	v	internetové	aplikaci.

•	 Ve	škole	byl	nově	instalován	
mléčný	 automat,	 přihlášené	
děti	 si	 podle	 svého	 uvážení	
mohou	odebrat	 jeden	dotova-
ný	mléčný	výrobek	denně.
•	 Úspěšně	 pokračoval	 pro-
jekt	 Ovoce	 do	 škol	 pro	 žáky	 
1.	stupně.
•	 Byla	 dokončena	 realizace	
projektu	 56.	 výzvy	 operační-
ho	 programu	 Vzdělávání	 pro	
konkurenceschopnost.	 Z	 ev-
ropských	 fondů	 jsme	 obdrželi	
přibližně	240	000	Kč	na	zahra-
niční	 vzdělávací	 kurzy	 učitelů	
cizích	jazyků,	na	organizaci	čte-
nářských	dílen	a	nákup	nových	
knih	do	školní	knihovny.
•	 Uskutečnily	se	dva	celoškolní	
projekty	 zaměřené	 na	 posky-
tování	 první	 pomoci,	 zdravou	
výživu	a	ekologickou	výchovu.
•	 Žáci	 7.	 třídy	 a	 další	 zájemci	
absolvovali	 lyžařský	 výcvik	 
v	 Krkonoších,	 žáci	 3.	 a	 4.	 roč-
níku	plavecký	 výcvik	 v	bazénu	 
v	Jindřichově	Hradci.
•	 K	 největší	 celoškolní	 akci	 
v	 uplynulém	 školním	 roce	
patřila	 předvánoční	 školní	
akademie,	 na	 které	 vystoupila	
většina	žáků	školy.
•	 Jako	 každý	 rok	 jsme	 výuku	
doplnili	 zajímavými	 vzděláva-
cími	 pořady	 –	 například	 o	 Srí	
Lance	 a	 o	 Filipínách,	 s	 velkým	

úspěchem	 se	 setkalo	 mobil-
ní	 planetárium,	 kdy	 žáci	 ve	
velké	 nafukovací	 kopuli	 v	 sále	 
U	 Jelena	 sledovali	 filmy	 o	 ves-
míru.
•	 Z	 dalších	 mimoškolních	
akcí	 jmenujme	 například	 vý-
chovný	pořad	o	odpadech	pro	 
1.	 stupeň,	 zájezd	 do	 předvá-
noční	Vídně,	představení	v	ang-
lickém	jazyce	pro	6.	a	7.	ročník,	
výchovný	pořad	o	N.	Winstono-
vi	pro	žáky	osmých	a	devátých	
tříd,	 divadelní	 představení	
Dalskabáty	hříšná	ves	pro	žáky	 
6.	A	a	7.	A	a	další	akce.	Vychá-
zející	 žáci	 navštívili	 Národní	
divadlo	v	Praze.
•	 Ke	Dni	učitelů	se	uskutečnilo	
tradiční	 setkání	 našich	 býva-
lých	 pedagogických	 pracovní-
ků.	Bylo	na	co	vzpomínat.
•	 Opět	 jsme	 obdrželi	 spon-
zorské	 dary.	 Prostřednictvím	
pana	 Jana	 Starky	 od	 firmy	 
2	ES	spol.	s	r.o.,	Dačice	finanč-
ní	 dar	 ve	 výši	 25	 000	 Kč,	 ze	
kterého	 jsme	 zatím	 přibližně	 
za	 15	 000	 Kč	 pořídili	 nové		
ruční	 nářadí	 do	 školní	 dílny.	
Pan	Radek	Průša	nám	daroval	
použité	 multifunkční	 zařízení	
v	 pořizovací	 ceně	 24	 000	 Kč.	
Oběma	sponzorům	děkujeme.

Pokračování na str. 4 >
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Můj kamarád 
V	pátek	10.	června	uspořádala	
naše	třída	projekt	Můj	kamarád	
pro	žáky	druhé	třídy.	Vzhledem	
k	 dobrému	 počasí	 jsme	mohli	
pro	 naše	 malé	 kamarády	 při-
pravit	úkoly	venku	v	okolí	školy.	
Druháci	 si	 tedy	 vyzkoušeli	
např.	 sportovní	 disciplíny	 jako	
přetahování	 lanem	 či	 házení	
ringem,	ale	 i	poznávání	 rostlin	
nebo	oblékání	se	na	čas	a	další	
zajímavé	 úkoly.	 Pro	 naši	 třídu	
to	byl	poslední	projekt	na	této	
škole.	 Hodně	 jsme	 si	 ho	 užili,	
stejně	jako	naši	malí	nástupci.	

Martin Němeček 9. A

> Pokračování ze str 3
•	 I	 v	 tomto	 školním	 roce	 byli	
naši	žáci	v	řadě	soutěží	úspěšní.	
Družstva	starších	děvčat	obsa-
dila	2.	místo	v	přespolním	běhu	
a	1.	místo	v	atletickém	čtyřboji.	
Starší	 žáci	 byli	 druzí	 v	 Poháru	
rozhlasu.	Malí	fotbalisté	z	1.	až	
3.	tříd	obsadili	2.	místo	v	McDo-
naldsCupu	a	družstvo	chlapců	
bylo	 první	 v	 okresním	 kole	
volejbalu.	V	jednotlivcích	vynikl	
Marek	 Strnad,	 který	 mimo	
svých	 sportovních	 úspěchů	 
a	 2.	místa	 v	 anketě	 Sportovec	
roku	 2015	 okresu	 Jindřichův	

Hradec,	 obsadil	 1.	 místo	 v	
okresním	 kole	 matematické	
olympiády	 a	 3.	místo	 v	 okres-
ním	 kole	 zeměpisné	 olym-
piády.	 Navíc	 v	 soutěži	 Talent	
Jihočeského	kraje	pro	rok	2015	
se	 umístil	 na	 2.	 místě.	 Všem	
blahopřejeme	 a	 děkujeme	 za	
vzornou	reprezentaci	školy.
•	 K	1.	3.	2016	naše	škola	změ-
nila	 svůj	 oficiální	 název.	 Od	
uvedeného	 data	 je	 náš	 název	
Základní	 škola	 Nová	 Včelnice,	
příspěvková	 organizace.	 Stalo	
se	 tak	 na	 základě	 rozhodnutí	
zastupitelstva	a	důvodem	bylo	

uvedení	názvu	školy	do	souladu	
s	požadavky	platné	legislativy.

Tolik	 stručný	 přehled	 zajíma-
vostí	 z	 uplynulého	 školního	
roku.	 Závěrem	 bych	 chtěl	 po-
děkovat	všem	žákům,	pedago-
gům	i	ostatním	zaměstnancům	
školy	 za	 celoroční	 nelehkou	
práci	a	popřát	pěkné	prázdniny	
a	 klidnou	 dovolenou.	 Děkuji	
vedení	 města	 za	 podporu	
školy	 a	 rodičům,	 školské	 radě	
a	 rodičovskému	 sdružení	 za	
spolupráci.

Jaromír Hrbek, ředitel školy

Planeta Země – Filipíny 
Dne	 20.	 5.	 2016	 odjeli	 žáci	
druhého	stupně	na	zeměpisný	
pořad	–	Filipíny	za	obry	a	trpas-
líky	 -	 do	 Jindřichova	 Hradce.	
Jednalo	 se	 o	 nejmodernější	
multimediální	 projekci	 pouta-
vých	fotografií	i	videosekvencí,	
doprovodných	 autentických	
zvuků,	hudby	a	naživo	komen-
tovaným	 výkladem	 učitelky	 
a	 reportéra.	Ve	filmu	nás	pro-
vázel	 cestovatel	 Adam.	 Tento-
krát	se	nacházel	na	Filipínských	
ostrovech.	 Adam	 prozkoumá-
val	 tamní	 zvyky,	 obyvatelstvo	
i	přírodu.
Celý	film	začal	tamními	oslava-
mi	 Velikonoc.	 Tato	 část	 téměř	
všechny	 nejvíce	 zaujala.	 Nebo	
spíš	možná	i	trochu	znechutila.	
Filipínci	si	zde	totiž	připomínají	
Ježíšovo	 ukřižování	 velmi	 ne-
obvykle.	Někteří	se	převléknou	
za	Římany	a	někteří	zase	připo-
mínají	 Ježíše.	 Osobně	 bych	 si	 
v	takovém	divadle	raději	zahrál	
tu	první	roli,	neboť	mladíci,	co	
připomínají	 Ježíše,	 si	 nechají	

propíchat	záda	kovovými	ostny	
a	 poté	 se	 při	 cestě	 šlehají	 po	
vzniklé	 ráně.	 S	 trochou	 nad-
hledu	se	 ještě	dá	pochopit,	 že	
se	tím	chtějí	vykoupit	od	svých	
hříchů.	 Avšak	 na	 konci	 cesty	
čeká	 několik	 křížů.	 Zde	 celá	
cesta	končí.	Mladíky	zde	vysadí	
na	kříž,	podloží	nohy	a	skuteč-
ně	 jim	 také	 probodnou	 ruce	
hřeby.	Jsou	tedy	ukřižováni	“se	
vším	všudy”.
V	 další	 části	 jsme	 viděli,	 za	
jakých	 podmínek	 pěstují	 Fi-
lipínci	 rýži	 či	 rybaří.	 Všechny	
práce	 jsou	 zde	 vykonávány	

ručně.	 Po	 elektrickém	 stroji	
není	 ani	 památky.	 Na	 druhou	
stranu	 je	 zde	překrásná	příro-
da.	 Jedinou	vadou	 jsou	každo-
roční	 hurikány,	 které	 stěžují	
život	 Filipíncům	 i	 zdejším	 zví-
řatům.
Program	trval	více	než	hodinu	
a	měl	pozitivní	ohlas	od	většiny	
spolužáků.	 Po	 skončení	 jsme	
všechno	probrali	s	panem	uči-
telem	 Milanem	 Baštou,	 který	
nás	 společně	 s	 paní	 učitelkou	
Danielou	Šímovou	doprovázel.

Marek Strnad 8. A

Poznáváme živočichy 
10.	6.	2016	proběhla	na	1.	stup- 
ni	 ZŠ	 soutěž	 Poznáváme	 živo-
čichy.	 Děti	 poznávaly	 různé	
druhy	 živočichů	 z	 naší	 příro-
dy	 na	 několika	 stanovištích.	
Nejvíce	 zaujala	 živá	 a	 vycpa-
ná	 zvířata.	 Největší	 znalosti	
prokázaly	 tyto	 děti	 -	 4.	 ročník			
Adéla	Brusová	a	Tomáš	Štejdýř,	
3.	 ročník	 	 Veronika	Horká,	Mi-
roslav	 Sokol,	 1.	 ročník	 Nikola	
Šuhájková,	Matěj	Šíma,	Ondřej	
Brus.	 Všichni	 soutěžící	 si	 od-
nesli	 drobné	 dárky	 a	 sladkou	
odměnu.	 Dík	 patří	 i	 dětem	 
z	5.	A	za	pomoc	při	organizaci.

Mgr. Věra Sokolová, 
Mgr. Marta Plášilová 
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Vystoupení dětí z MŠ Nová Včelnice  
Dne	9.	června	2016	se	uskuteč-
nilo	vystoupení	dětí	z	mateřské	
školy	 u	 příležitosti	 30-ti	 let	
od	 otevření	 naší	 školky.	 Děti	 
i	paní	učitelky	si	daly	záležet.	Za	
zdárný	 průběh	 chceme	 podě-
kovat	 panu	 Zdeňkovi	 Brusovi,	
který	 se	 postaral	 o	 zvukovou	
aparaturu,	 kterou	 nám	 zapůj-
čilo	Město	Nová	Včelnice.	Další	
díky	patří	provozní	Hotelu	Jelen	
paní	 Lucii	 Řimnáčové	 za	 bez-
platný	pronájem	sálu.	Doufám,	
že	jste	se	všichni	skvěle	bavili.

Kamila Svatošová, ředitelka MŠ

Praha – Národní divadlo 
V	 úterý	 24.	 5.	 jsme	 se	 my	
deváťáci	 vydali	 s	 panem	 uči-
telem	Milanem	 Baštou	 a	 paní	
učitelkou	 Danielou	 Šímovou	
do	 Prahy,	 kde	 jsme	 navštívili	
Neviditelnou	 výstavu	 a	 šli	 do	
Národního	divadla	na	předsta-
vení	Manon	Lescaut.	
Vyjeli	 jsme	 ráno	 v	 8	 hodin.	
Cesta	nám	rychle	utekla.		Když	
už	 jsme	 byli	 v	 Praze,	 dostali	
jsme	 rozchod	 v	 obchodním	
centru	 Chodov,	 který	 trval	 
3	hodiny.	Dostatečný	čas	na	to,	
aby	si	každý	něco	koupil.	Hned	
na	 začátku	 jsme	 utratili	 skoro	
celé	kapesné.	Poté	jsme	navští-
vili	Neviditelnou	výstavu.
	 Museli	 jsme	 se	 rozdělit	 na	
skupinky	po	8	a	každá	skupina	
měla	 za	 doprovod	 nevido-

mého.	 Šli	 jsme	 do	 místností,	
kde	byla	úplná	 tma,	 vůbec	nic	
nebylo	 vidět.	 Během	 jedné	
hodiny	 jsme	 museli	 využívat	
hlavně	 náš	 sluch	 a	 hmat.	 Po-
znávali	 jsme	 různé	 předměty,	
překonávali	 překážky,	 jako	
jsou	schody…	V	další	místnosti	
jsme	 poznávali	 sochu,	 která	
nám	byla	přidělena	např.	 Věs-
tonická	 venuše,	 srnka,	 sfinga,	
hlava	 lva	 aj.	 To	 bylo	 složitější,	
je	opravdu	 těžké,	poznat	něco	
po	hmatu.		A	na	konci	prohlídky	
jsme	 šli	 do	 místnosti,	 kde	 byl	
bar.	Tam	jsme	si	sedli	a	objed-
nali	 pití,	 které	nám	 rozdal	náš	
nevidomý	 průvodce	 a	 přitom	
nám	odpovídal	na	naše	dotazy.	 
A	 pak	 jsme	 museli	 poslepu	
zaplatit	a	najít	správnou	minci.	 

Je	 opravdu	 těžké	 být	 nevido-
mým.		Byla	to	skvělá	zkušenost.	
Moc	se	nám	tam	všem	líbilo.	
Potom	 jsme	 šli	 do	 autobusu,	
ten	 nás	 odvezl	 na	 strahov-
ské	 parkoviště,	 kde	 jsme	 se	
převlekli	 do	 společenského	
oblečení.	A	pak	už	jsme	jeli	do	
Národního	divadla.	Představe-
ní	 začínalo	v	19	hodin.	 	Uvnitř	
divadla	nás	zaujal	vysoký	strop	
a	 zlatá	 výzdoba.	 V	 činohře	
Manon	 Lescaut	 hráli	 známí	
herci	–	Jana	Pidrmanová,	Radúz	
Mácha,	Patrik	Děrgel,	Vladislav	
Beneš	a	další.
V	 divadle	 se	 nám	 všem	 moc	
líbilo	a	představení	také.	Všich-
ni	jsme	si	výlet	moc	užili.
Děkujeme	učitelům.

Klára Jelínková, 9. A

Dětský den   
První	 červnovou	 neděli	 uspo-
řádal	Spolek	rodičů	při	ZŠ	Nová	
Včelnice	již	tradiční	dětský	den.	
Tentokrát	 bylo	 vše	 tak	 trochu	
nové.	 Spíše	 sportovně	 laděné	
soutěže,	 které	 děti	 možná	
trošku	potrápily,	ale	především	
pobavily,	 byly	 zakončeny	 ve-
selou	 pohádkou	 	 O	 Sněhurce,	
kterou	 za	 vydatné	 pomoci	
všech	 dětských	 (i	 dospělých)	
diváků	 zahrály	 loutkoherečky	
ze	 Studia	 dell‘arte	 České	 Bu-
dějovice.	 Pěknou	 novinku	 si	
připravili	 i	hasiči,	 	a	 tak	si	děti	

za	 velmi	 teplého,	 slunečného	
odpoledne,	 zařádily	 nejenom	
ve	vodě,	ale	také	v	husté	pěně.

Velký	dík	patří	všem	organizá-
torům	a	členům	SDH.

pokračování na str. 8 >
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Rybářské závody Kozlov 2016   
Tak	 jako	 každý	 rok,	 	 pořádala	
i	 letos	 naše	 organizace	 rybář-
ské	 závody	 na	 rybníce	 Kozlov,		
konal	 se	 již	 osmý	 	 ročník	 a	 to	
dne	4.	6.	2016.	
I	 přes	 proměnlivé	 počasí	 do-
razilo	 52	 závodníků,	 z	 toho	
úspěšně	 lovících	 bylo	 48.	
Kromě	 rybářských	 úspěchů	 si	
účastníci	 pochvalovali	 i	 občer-
stvení	a	vzorně	upravené	okolí	
rybníka.	 	 Závody	 probíhaly	
dvoukolovým	systémem.
Po	 závěrečném	 vyhodnocení	
bylo	 prvních	 15	 nejúspěš-
nějších	 závodníků	 oceněno	
věcnými	 cenami,	 tyto	 byly	 za-
koupeny	od	hlavního	sponzora	
těchto	 závodů	 pana	Musílka	 z	
jeho	rybářského	internetového	
obchodu	 WWW.FISHSTAR.CZ,	 
druhým	 sponzorem	 pak	 bylo	
Město	Nová	Včelnice,	 konkrét-
ně	jeho	dotační	program.
Oběma	těmto	sponzorům	patří	
naše	 poděkování.	 Dále	 bych	
chtěl	 též	 	 poděkovat	 jménem	
všech	 závodníků	 pořadatelům	

z	řad	naší	organizace.
I	 pro	 	 příští	 rok	 počítáme,	 že	
v	 této	 tradici	 budeme	 pokra-
čovat	 a	 v	 měsíci	 červnu	 2017	
uspořádáme	 další,	 již	 devátý		
ročník.

Více	 o	 těchto	 i	 minulých	 	 zá-
vodech	 se	 můžete	 dozvědět	
na	 stránkách	 naší	 organizace	
www.crsnovavcelnice.cz

Oldřich Péza
rybářský hospodář  

MO STP informuje - prázdniny 2016
Aktuálně …
O	 prázdninách	 se	
výbor	 jako	 obvyk- 
le	 scházet	 nebu- 

de,	 ale	 čeká	 nás	 zajištění	 dal- 
ší	 sezóny	 v	 HDJ	 -	 prodej	 51	
permanentek	 za	 1000	 Kč	 na	
6	 představení	 s	 dopravou	 au-
tobusem	 HD	 Jihlava	 a	 v	 srpnu	
úhrada	divadlu.	Ve	středu	7.	září	
se	 sejde	 výbor	 MO,	 musí	 také	
řešit	 činnost	po	snížení	finanč-
ního	 příspěvku	 	 Města	 jen	 na	
příspěvek	na	Senior	plánovaný	
na	2.	11.	Ve	čtvrtek	22.	září	po-

jedeme	na	zájezd	na	Kratochvíli	 
a	do	Holašovic,	odjezd	v	7	hodin	
od	kostela,	cena	230	Kč	 -	zajiš-
ťuje	paní	Marie	Holická.	V	úterý	
27.	 9.	 pojedeme	 na	 zahajovací	
představení	77.	sezóny	HD	Jihla-
va	-	hru	Woody	Allena	„Sex	noci	
svatojánské“.	 Aktuální	 info	 ve	
skříňce	nebo	v	září	v	příštím	NZ.

Ohlédnutí se zamyšlením…
Výbor	se	1.	 června	věnoval	 za-
jištění	 činnosti	 přes	 prázdniny	
a	 přípravě	 nové	 sezony	 v	 HDJ	
kam	jsme	ještě	v	úterý	21.	6.	jeli	

na	 závěrečnou	 hru	 „Médeia“.	
Představení	 bylo	 kratší,	 opět	
tak	 jako	 většina	 antických	 her	
obsahově	náročné.	K	zamyšlení	
jistě	 patří	 informace,	 že	 příští	
sezónu	 máme	 všech	 15	 míst	 
v	 1.	 řadě,	 nejdál	 máme	 celou	 
6.	 řadu.	 Myslím,	 že	 je	 dobré	
poděkovat	 našim	 účastníkům	 
a	 také	 vedení	 i	 pracovníkům	
Horáckého	 divadla	 za	 vzájem-
ně	 dobré	 až	 nadstandardní	
vztahy	 i	 podmínky	 pro	 nás.	
Účastnili	 jsme	 se	 také	 akcí	 
v	Nové	Včelnici.																										(h) 

Knížka pro prvňáčka – Už jsem čtenář
SKIP	 ČR	 vyhlásilo	 již	 osmý	
ročník	 projektu	 na	 podporu	
čtenářské	gramotnosti	Už	jsem	
čtenář	 –	 Knížka	 pro	 prvňáč-
ka.	 Cílem	 projektu	 je	 rozvoj	
čtenářských	 návyků	 žáků	 již	
od	 prvního	 ročníku	 školní	 do-
cházky.	Do	 tohoto	projektu	se	
přihlásila	 také	 naše	 knihovna	
se	všemi	prvňáčky	naší	základ-
ní	školy.	Odměnou	za	úspěšné	

absolvování	 projektu	 byla	 pro	
děti	 knížka	 spisovatelky	 Kláry	
Smolíkové	 a	 ilustrátorky	 Báry	
Buchalové	 –	 Knihožrouti.	 Obě	
třídy	 našich	 prvňáčků	 přišly	
na	 pasování	 do	 knihovny	 v	
pátek	17.	června	2016	se	svými	
staršími	 kamarády	 –	 osmáky.		
Prvňáčky	 čekalo	 v	 knihovně	
mnoho	 úkolů	 a	 nakonec	 také	
pasování	mečem	na	čtenářem.
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Obytné zóny a Nová Včelnice a nejen ty
Moc	 by	 mě	 zajímalo,	 proč	
se	 osazují	 dopravní	 značkou	
„Obytná	 zóna“	 ulice	 v	 Nové	
Včelnici,	 které	 nejsou	 nijak	
významné,	 není	 v	 nich	 nijak	
zvláštní	provoz	(v	podstatě	tam	
jezdí	jen	ti,	kteří	tam	mají	byd-
liště),	 ale	 jenom	 tam	bydlí	 pár	
„vyvolených.“
V	 ulici	 Vrchlického,	 ani	 V	 Pod-
skalí	 nemá	 tato	 značka	 vůbec	
žádné	 opodstatnění.	 Daleko	
víc	 by	 byla	 tato	 značka	 po-
třeba	 na	 sídlišti	 Na	 Hliněnce,	
kde	 bydlí	 velká	 část	 obyvatel	
našeho	města	a	hlavně,	kde	je	
dětské	 hřiště	 umístěno	 upro-
střed	 sídliště	 a	 kolem	 něho	 je	
ze	všech	stran	silnice,	po	které	
se	 jezdí	 víc	 než	 povolených	 
50	km/hod	(i	když	je	do	kruhu)	
a	 kde	 parkují	 auta	 (dodávky),	 
za	 kterými	 nejsou	 děti,	 které	
přebíhají	 ze	 hřiště,	 anebo	
na	 hřiště	 vůbec	 vidět.	 To	 se	
snad	 čeká,	 až	 se	 stane	 nějaké	
neštěstí.	 Když	 jsem	 se	 ptal	
jednoho	 zastupitele,	 (v	 jedné	
lokalitě	 osazené	 dotyčnou	
značkou	 bydlícího)	 proč	 jsou	
značky	 obytná	 zóna	 tam,	 kde	
jsou,	 tak	 mně	 odpověděl,	 že	
to	 tak	 bylo	 v	 projektu.	 Já	 jen	
doufám,	že	tento	projekt	snad	
někdo	 s	 projektantem	 konzul-
toval	a	kontroloval.	A	ten	by	za	
projekt	měl	převzít	plnou	zod-
povědnost.

Navíc	 se	 stále	 opakuje	 jedna	
chyba.	 Podle	 mě	 by	 se	 měla	
vypracovat	levná	studie,	ta	dát	
k	 posouzení	 hlavně	 občanům	
města,	 třeba	 prostřednictvím	
webových	 stránek	 města	 (na	
prvním	místě	 těm,	 kterých	 se	
to	 týká)	 a	 po	 připomínkování	
teprve	zadat	projekt.	
Většina	 nedostatků	 v	 Nové	
Včelnici	 pramení	 z	 nulové	
komunikace	 mezi	 obyvateli	
města	 a	 městským	 úřadem.	
Jestli	 si	 někdo	 myslí,	 že	 stačí	
dát	 daný	 problém	 (program	
veřejného	zasedání	zastupitel-
stva,	 změnu	 územního	 plánu	
apod.)	 na	 vývěsní	 desku,	 a	 že	
se	„pohrnou	davy“	na	tu	desku	
se	podívat,	tak	se	velice	mýlí.	
Velmi	 oceňuji	 nápad	 pana	
Hrubce	 v	 jednom	z	předešlých	
čísel	 novovčelnického	 zpravo-
daje,	 na	 získání	 databáze	 kon-
taktů	(SMS,	emailové	adresy)	na	
obyvatele,	při	placení	poplatků	
za	 odpad	 a	 řešit	 komunikaci	
mezi	 obyvateli	 a	 městským	
úřadem	adekvátně	 s	 21.	 stole-
tím	a	ne	jak	dosud,	to	je	úřední	
deskou	 anebo	 městským	 roz-
hlasem.	Městský	 rozhlas,	 to	 je	
úroveň	50.	let	minulého	století.	
Pořád	 si	 hrajeme	 na	 město	 
a	jsme	jako	na	zapadlé	vsi.
Je	mně	záhadou,	proč	se	zápis	
z	 veřejného	 zasedání	 zastupi-
telstva	„skrývá“	a	 je	k	dispozici	

jen	 na	 městském	 úřadě.	 Do-
mnívám	 se,	 že	 je-li	 zasedání	
veřejné,	 měl	 by	 být	 veřejně	
přístupný	 i	 zápis	 ze	 zasedání,	
třeba	 na	 webových	 stránkách	
městského	 úřadu.	 Snad	 není	
co	tajit.	I	to	by	pomohlo	k	dobré	
komunikaci	občanů	s	městem.
Je	 chvályhodné,	 že	 se	 začalo	 
s	rekonstrukcemi	chodníků.	Jen	
by	 se	 to	mělo	 týkat	 chodníků,	
po	 kterých	 chodí	 hodně	 lidí.	
Přístup	do	sídliště	Na	Hliněnce	
z	 Nádržní	 ulice	 (naproti	 ulici	
gen.	Svobody)	je	přímo	klasický	
případ.	 Chodník	 je	 úzký,	 hrbo-
latý	 a	 zarostlý	 křovím.	 Navíc	
je	tam	v	noci	tma.	Světlo	v	Ná-
dražní	 ulici	 je	 skryto	 za	 štítem	
přilehlého	domu	a	 světlo	před	
vchodem	 441	 tam	 nedosvítí.	
Kousek	dál	okolo	bývalé	výmě-
níkové	 stanice	 není	 chodník	
žádný	 a	 přitom	 je	 to	 nejužší	
místo	ulice.	A	to	je	komunikace,	
kudy	chodí	velká	část	obyvatel	
sídliště.	Chodník	od	vchodu	443	
směrem	 k	 domu	 služeb,	 to	 je	
také	 „unikát“.	 Utopený	 kanál,	
hned	vedle	velká	boule	asfaltu,	
příčné	 strouhy	 a	 nakonec	 to-
tálně	 rozbitá	 betonová	 plocha	
u	 pošty,	 s	 díry	 o	 průměru	 
¾	metru	a	hloubce	15	cm.	Když	
uvážíme,	 kolik	 tam	 chodí	 lidí,	
volá	 si	 tento	 chodník	 o	 nále-
žitou	 opravu.	 Doufám,	 že	 se	
dočkáme.																		Ivan Pospíšil

Reakce na sdělení pana Ivana Pospíšila
Předně	 bych	 chtěla	 říci,	 že	 re-
spektuji	 Váš	názor,	 ale	myslím	
si,	že	částečně	může	být	ovliv-
něn	 neznalostí	 příslušných	
zákonů,	 kterými	 je	 město	
vázáno.

Dopravní	 značky	 „obytná	
zóna“	 se	 zpravidla	 osazují	
tam,	 kde	 je	 úzká	 komunikace	 
a	prakticky	absence	chodníku.	 
V	 oblasti	 se	 zásadně	 zpomalí	
provoz,	chodci	mohou	používat	

komunikaci	 v	 celé	 její	 šíři	a	na	
komunikaci	si	mohou	hrát	děti.	
Právě	 ulice	 Podskalí	 i	 Vrchlic-
kého	 tyto	 parametry	 naplňují	 
a	 dle	 zákona	 o	 pozemních	
komunikacích	 musí	 být	 jako	

obytná	zóna	označeny	–	v	opač-
ném	 případě	 by	 zde	 nebyla	
možná	 výstavba	 komunikace,	 
z	 tohoto	 důvodu	 to	 správně	
řešil	 i	 projekt	 respektive	 pro-
jektant.
Dle	 §	39	 zákona	o	provozu	na	
pozemních	 komunikacích	 je	
obytná	zóna	zastavěná	oblast,	
jejíž	 začátek	 je	 označen	 do-
pravní	značkou	IP	26	a	„Obytná	
zóna“	 a	 konec	 je	 označen	 do-
pravní	značkou	IP	26	b	„Konec	
obytné	 zóny“.	 Takto	 označená	
oblast	 výrazným	 způsobem	
preferuje	 chodce	 a	 omezuje	
provoz	 motorových	 vozidel.	
V	 obytné	 zóně	 smějí	 chodci	
užívat	 pozemní	 komunikaci	 
v	 celé	 její	 šířce,	 přičemž	 se	na	
ně	 nevztahuje	 §	 53	 (například	
chůze	po	chodníku	–	chodník	v	
obytné	 zóně	 neexistuje,	 chodí	
se	po	celé	šíři	komunikace).	Hry	
dětí	 na	 pozemní	 komunikaci	
jsou	 v	 obytné	 zóně	 dovoleny.	
Nejvyšší	 povolená	 rychlost	
je	 20	 km/h.	 Řidič	 musí	 dbát	
zvýšené	 ohleduplnosti	 vůči	
chodcům,	které	nesmí	ohrozit.	
V	případě	nutnosti	musí	zasta-
vit	vozidlo.	V	obytné	zóně	musí	
chodci,	včetně	hrajících	si	dětí,	
umožnit	 vozidlům	 jízdu.	 Stání	
je	 dovoleno	 jen	 na	 místech	
označených	 jako	 parkoviště.	
Mimo	vyznačená	stání	smí	řidič	
zastavit	 jen	na	dobu	nezbytně	
nutnou	k	nastoupení	nebo	vy-
stoupení	osob	nebo	k	naložení	
či	vyložení	nákladu

Oblast vhodná pro obytnou 
zónu
Z	 výše	uvedeného	 vyplývá,	 že	
zamýšlené	použití	obytné	zóny	
je	 hlavně	 v	 dopravně	 izolova-

ných	oblastech,	kterými	nepro-
chází	 komunikace	 obsluhující	
další	lokality.	V	obytné	zóně	se	
smí	 stát	 pouze	 na	 místech,	
která	 jsou	 označena	 jako	 par-
koviště.	 To	 v	 praxi	 znamená,	 
že	 pro	 vybudování	 nejjedno-
dušší	 obytné	 zóny	 tam,	 kde	
bude	povoleno	parkování,	 po-
třebujeme	 pruh	 komunikace	
široký	minimálně	 5.5	m	 v	 pří-
padě	 jednosměrného	 uspořá-
dání	 (3	m	na	 jeden	jízdní	pruh	
definuje	 §	 27	 zák.	 o	 provozu	
na	 pozemních	 komunikacích	
a	 2.5	 m	 na	 parkovací	 stání	
upravuje	 ČSN	 736056)	 nebo	
8.5	m	 v	 případě	 dvousměrné-
ho	uspořádání.	Potřebný	pruh	
komunikace	 lze	 zredukovat	na	
3	m,	respektive	6	m,	pak	se	ale	
na	komunikaci	nesmí	parkovat.
Město	 Nová	 Včelnice	 má	 v	
plánu	 připravit	 studii	 (mimo-
chodem	 levné	 studie	 neexis-
tují),	 která	 by	 řešila	 celkovou	
dopravní	koncepci	města	nejen	
sídliště.	 Tento	 krok	 však	 vyža-
duje	větší	časovou	náročnost.
Zveřejnění	 programu	 zastu-
pitelstva	 či	 změny	 územního	
plánu	 na	 úřední	 desce	 nám	
ukládá	 zákon	 128/2000	 Sb.,	 
o	obcích.	Úřední	desku	máme	
i	 v	 elektronické	podobě,	 takže	
se	 žádné	 davy	 k	 desce	 měst-
ského	 úřadu	 hrnout	 nemusí,	
stačí	 se	 podívat	 na	 stránky	
města	 www.vcelnice.cz,	 což	 si	
myslím,	je	adekvátní	21.	století.	
To,	že	jsme	získali	statut	města,	
je	 zásluha	 bývalého	 místosta-
rosty	 pana	 Josefa	 Míchala	 
a	nemyslím	si,	že	bychom	se	za	
to	měli	stydět.	Ani	velká	města	
se	nevyhýbají	úředním	deskám	 
(z	 hlediska	 zákona	 to	 dost	

dobře	 ani	 nejde)	 nebo	 měst-
ským	rozhlasům.
Zasedání	 zastupitelstva	 je	
veřejné,	 a	 každý	 občan	 má	
možnost	se	ho	zúčastnit.	Poří-
zení	 zápisu	 z	 tohoto	 zasedání	
ukládá	 zákon	 a	 nikdo	 tento	
zápis	 „neskrývá“,	 je	 skutečně	
uložen	 k	 nahlédnutí	 na	 měst-
ském	 úřadu,	 jak	 opět	 ukládá	
zákon	o	obcích.	Jeho	zveřejnění	
se	 všeobecně	 nedoporučuje	
z	 hlediska	 ochrany	 osobních	
údajů,	která	se	v	zápise	mohou	
vyskytovat.	Obec	se	může	roz-
hodnout,	že	zápisy	bude	zveřej-
ňovat	 dobrovolně	 (je	 vhodné,	
aby	 takové	 rozhodnutí	 učinilo	
samo	 zastupitelstvo	 např.	 
v	 jednacím	 řádu),	 ale	 musí	 
z	 publikovaného	 dokumentu	
odstranit	 veškeré	 zákonem	
chráněné	údaje.	Pokud	si	není	
jista,	 zda	 určitý	 údaj	 má	 být	
vyloučen	ze	zveřejnění,	je	lépe	
jej	 raději	 nezveřejnit,	 neboť	
za	 neoprávněné	 zpřístupnění	
odpovídá,	 např.	 odpovědností	
za	správní	delikt	podle	zákona	
o	 ochraně	 osobních	 údajů.	
Zbývá	dodat,	že	totožná	pravi-
dla	se	uplatní	i	při	zveřejňování	
(pouze)	 přijatých	 usnesení.	
Starosta	 města	 každý	 měsíc	
publikuje	 v	 novovčelnickém	
zpravodaji	tzv.	informace	z	rad-
nice,	 kde	 velmi	 zjednodušeně	
občany	 informuje	 o	 dění	 ve	
městě.	Pokud	má	však	kdokoli	
zájem	 seznámit	 se	 se	 zněním	
zápisu	 ze	 zastupitelstva,	 musí	
si	 opravdu	 dojít	 na	 městský	
úřad	 do	 něj	 nahlédnout,	 jeho	
zveřejňování	město	neplánuje,	
ale	 rozhodně	 jej	 nikterak	 „ne-
skrývá“.

Pokračování na str. 12 >
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Srazili jste autem divokou zvěř? Co teď?
Opět	 nastává	 čas,	 kdy	 se	
mnoho	 z	 nás	 vydá	 na	 cestu	
do	 přírody.	 Není	 rozhodně	
nic	příjemného,	pokud	zrovna	
v	 tuto	 dobu	 srazíte	 na	 silnici	
divoké	zvíře.	Bohužel,	nadchá-
zející	 měsíce	 představují	 pro	
takovou	 situaci	 velké	 riziko.	
Následná	 škoda	 se	 pak	může	
vyšplhat	až	na	několik	desítek	
tisíc	korun.	Víte	vůbec,	co	máte	
v	případě	srážky	se	zvěří	dělat?
•	 Nesnažte	 se	 zvěř	 naložit	 
a	 odvézt.	 Takový	 čin	 je	 klasi-
fikován	 jako	 pytláctví	 a	 hrozí	
Vám	vysoká	pokuta.
•	 Pořiďte	 fotodokumentaci.	
Nafoťte	jak	poškozené	vozidlo,	
tak	i	mrtvé	zvíře.
•	 Pokud	 zvíře	 neusmrtíte	 
a	zvěř	po	nehodě	uteče,	zajis-

těte	veškeré	dostupné	důkazy	
o	tom,	že	škoda	vznikla	skuteč-
ně	střetem	se	zvířetem.
•	 Neprodleně	zavolejte	Policii	
ČR,	 nebo	 alespoň	 hospodáře	
místního	 mysliveckého	 sdru-
žení.
Existují	 dvě	 možnosti,	 jak	 se	
pojistit	 proti	 střetu	 se	 zvěří.	
Prvním	 z	nich	 je	havarijní	 po-
jištění	jako	celek,	které	kromě	
střetu	 se	 zvěří	 řeší	 například	
i	 přírodní	 živly,	 vandalismus	
nebo	 srážku	 s	 jiným	 vozem.	
Druhou	variantou	je	pak	přímo	
připojištění	 střetu	 se	 zvěří,	
které	 lze	 sjednat	 společně	 
s	 povinným	 ručením.	 Pokud	
se	 Vám	 bez	 těchto	 pojištění	
stane,	že	srazíte	srnku	či	divo-
čáka,	pojišťovna	Vám	nezapla-

tí	ani	korunu	a	celá	škoda	 jde	 
z	Vaší	kapsy.

Havarijní	 pojištění	 je	 také	
velice	 dobré	 využít,	 pokud	
jedete	vlastním	vozem	na	do-
volenou	 do	 zahraničí.	 Mnoho	
řidičů	 je	 nechce	 uzavřít.	 Jako	
důvod	 uvádí,	 že	 mají	 starší	
vůz	 a	 že	 je	 to	 drahé.	 Opak	 je	
pravdou.	 Havarijní	 pojištění	
lze	uzavřít	pouze	na	dobu,	kdy	
budete	 s	 vozidlem	 v	 cizině.	
Společně	 s	 ním	 si	 sjednáte	
rozšířené	 asistenční	 služby	 
a	 nemusíte	 se	 během	 dovo-
lené	 stresovat	 co	 kdyby.	 Do-
volená	 je	 sice	 o	 pár	 stokorun	
dražší,	 ale	 ten	 klid	 je	 k	 neza-
placení.

Lukačovič Josef

> Pokračování ze str. 11
Opravy	 chodníků	 má	 město	
naplánované	po	 celém	městě,	
jen	 musí	 být	 občané	 trpěliví,	
neboť	za	jeden	rok	se	to	oprav-
du	 všechno	 zvládnout	 nedá.	
Máme	 zpracovaný	 rozpočtový	
výhled,	 který	 předpokládá,	 že	

se	do	oprav	chodníků	v	každém	
roce	 investuje	 1	 milion	 korun	
(pokud	se	nestane	nic	výjimeč-
ného).	 O	 všech	 problémech	
víme,	 ale	 jsme	 limitováni	 roz-
počtem	města,	 který	 opravdu	
není	 nafukovací,	 a	 nemyslím	
si,	 že	 bychom	 rekonstruovali	

chodníky	 tam,	 kde	 nechodí	
lidé.	Nebo	si	pane	Pospíšile	my-
slíte,	že	v	ulici	Školní,	Fučíkova,	
Hradecká,	Nádražní,	B.	Smeta-
ny,	 na	 sídlišti	 ČSA	 a	 podobně,	
kde	 už	 se	 chodníky	 udělaly,	
nikdo	nechodí?

Pavlína Nebeská, tajemnice

Fotoreportáž – Novovčelnický uzlík
Velkého	úspěchu	dosáhlo	družstvo	mladších	i	starších	žáků	našich	hasičů	
–obě	družstva	vybojovala	1.	místa

Výsledkový sportovní servis

FOTBAL
Áčko
23. kolo	NV	–	Lomnice	3:1	
(Bednář	2,	Nebeský	T.)
24. kolo	 Č.	 Velenice	 –	 NV	 3:1	
(Blažek	O.)
25. kolo NV	–	Olešnice	4:0	
(Mareš	3,	Bednář)
26. kolo	Borovany	–	NV	3:4	
(Nebeský	T.	3,	Bednář)
Po	 závěru	 soutěže	 skončilo	
fotbalové	 áčko	 na	 1.	 místě	 
a	zajistilo	si	tak	postup	do	vyšší	
fotbalové	soutěže	1.	A	v	Jihočes-
kém	 kraji.	 Nejlepším	 střelcem	
soutěže	se	stal	včelnický	Tomáš	
Nebeský,	který	v	letošní	sezóně	
nastoupil	ve	22	zápasech	a	svým	
soupeřům	 nastřílel	 celkem	 23	
branek.	Blahopřejeme!!!

Včelničtí	 fanoušci	 děkují	 našim	 fotbalovým	mistrům	 za	 super	
odehranou	 sezónu,	 ve	 které	 naprosto	 famózně	 dominovali	
všem	ostatním	celkům	a	po	jediné	porážce	z	celé	sezóny	doká-
zali	postoupit	do	krajské	1.	A	třídy,	což	je	pro	město	naší	velikosti	
ohromný	úspěch.	Přejeme	hodně	štěstí	ve	vyšší	fotbalové	sou-
těži	a	už	teď	se	my	fandové	těšíme	na	další	zdary	našich	mistrů.		
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Turnaj mladších přípravek
Dne	 4.	 6.	 2016	 se	 na	 hřišti	 TJ	
Nová	 Včelnice	 odehrál	 turnaj	
mladší	 přípravky	 v	 kopané.	 Za	
účasti	 týmů:	 AC	 Sparta	 Praha-
Dívky,	 FC	 MAS	 Táborsko,	 1FK	
Příbram,	 TJ	 Centropen	 Dačice	 
a	 dvou	 domácích	 TJ	Nová	 Včel-
nice.	
Krásný	 turnaj	 v	 krásné	bojovné	
sportovní	 atmosféře,	 kdy	 při	
posledním	mači	s	FC	MAS	Tábor-
sko,	fandil	celý	stadión.	
Naši	 mladí	 borci	 obsadili	 za	 1	
FK	 Příbram	 perfektní	 druhé	
místo.	 Třetí,	 dívky	 z	 AC	 Sparta	
Praha.	 Čtvrté	 místo	 TJ	 Centro-
pen	Dačice.	Páté	místo	FC	MAS	
Táborsko	 a	 na	 šestém	 místě	
skončili	naši	nejmladší	bojovníci,	 

kteří	 nahradili	 borce	 z	 Dukly	
Praha,	kteří	se	omluvili	z	turnaje	
pro	marodku.	
Organizátoři	 Ladislav	 Strašík	
a	 Michal	 Komárek	 chtějí	 po-

děkovat	 všem	 pomocníkům,	
rodičům,	 sponzorům	 za	 to,	 že	
se	mohl	tento	turnaj	uskutečnit,	
ale	i	všem	bojovníkům	za	hezký	
sportovní	zážitek.	

Turnaj starších přípravek
Po	 úspěšném	 turnaji	 mladších	
přípravek	 v	 kopané,	 se	 další	
týden	v	neděli	12.	6.	2016	usku-
tečnil	 turnaj	 přípravek	 starších,	
chlapců	narozených	v	roce	2005	
a	mladších.
Turnaje	 s	 účastí	 týmů:	 SK	
Dynamo	 České	 Budějovice	 „A“	
a	 „B“,	 TJ	 Centropen	 Dačice,	 FC	
MAS	Táborsko,	AC	Sparta	Praha- 

dívky	a	domácí	TJ	Nová	Včelnice.	
Tak	 jako	 turnaj	 mladších	 pří-
pravek,	tak	 i	starším	klukům	se	
turnaj	 povedl.	 Naši	 borci	 obsa-
dili	 hezké	 třetí	 místo,	 za	 suve-
rénně	hrající	 SK	Dynamo	České	
Budějovice	„B“	a	druhou	příčkou	
obsazenou	 výběrem	 Dynama	
„A“.	 Čtvrtou	 příčku	 obsadili	
borci	TJ	Centropen	Dačice	pátou	 

FC	MAS	Táborsko	a	šestou	dívky	
z	AC	Sparta	Praha.	
Pořadatelé	turnaje	Ladislav	Stra-
šík	a	Michal	Komárek	chtějí	touto	
cestou	 poděkovat	 sponzorům,	
rodičům	 a	 všem	 pomocníkům	
k	 uskutečnění	 tohoto	 turnaje 
a	všem	borcům	za	krásný	spor-
tovní	zážitek.	

Komárek

VOLEJBAL
Údaje	 u	 jednotlivých	 družstev	
vyjadřují	 počet	 vyhraných	
zápasů	 za	 3	 body	 /3:0	 a	 3:1/,	
počet	 vyhraných	 zápasů	 za	 
2	body	/3:2/,	počet	prohraných	
zápasů	 za	 1	 bod	 /2:3/,	 počet	
prohraných	 utkání	 bez	 bodu	
/1:3	a	0:3/,	kontumační	prohry,	
celkový	poměr	 setů,	 počet	 zís-
kaných	bodů.											Marek Strnad

Okresní přebor v sezoně 2015 – 2016 (konečná tabulka)

1.	TJ	Nová	Včelnice	 9	0	1	0	0	 29:7			 28	b

2.	Jiskra	Strmilov 6	2	0	2	0	 25:12	 22	b.

3.	Loko	Č.	Velenice 3	2	2	3	0	 21:21	 15	b.

4.	Sokol	Kardašova	Řečice 4	0	2	4	0	 18:18	 14	b.	

5.	AC	J.	Hradec 1	1	2	6	0	 12:27			 7	b.

6.	Slovan	J.	Hradec	B 0	2	0	8	0		 	8:28			 4	b.

GYMNASTIKA
Přebor Jihočeského 
kraje a kraje Vysočina 
Pelhřimov 29. 5. 2016

Základní	stupeň
12.	Vicanová	Berenika	52,900
17.	Chválová	Stela	51,700

Mladší	žákyně
26.	Jačová	Elena	47,325
28.	Melicharová	Marie	46,325

Žákyně	C
7.	Omastová	Karolína	35,200

Závod přípravek 
Jindřichův Hradec 4. 6. 2016
Dívky	2009
3.	Kubaláková	Adéla	41,29
4.	Matějková	Ema	37,12

Dívky	2010
10.	Šerglová	Tereza	36,80
15.	Nušlová	Kamila	32,98
20.	Smíšková	Andrea	28,90
21.	Kuldanová	Anežka	28,34
23.	Berešová	Eliška	25,62
26.	Přibylová	Veronika	23,04
27.	Urbanová	Rozálie	19,37

Dívky	2011
2.	Brdlíková	Valérie	25,10
3.	Němcová	Nikol	21,99
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ATLETIKA - Atletický čtyřboj
Dne	 26.	 5.	 2016	 se	 zde	 v	 Nové	
Včelnici	 konalo	 okresní	 kolo	 at-
letického	čtyřboje.	Za	naši	školu	
nastoupilo	 jak	 družstvo	 holek,	
tak	 i	 družstvo	 kluků.	 Ač	 kluci	
bojovali	 do	 posledních	 sil,	 na	
stupně	vítězů	to	nestačilo.	Zato	
my,	 holky,	 jsme	 také	 bojovaly	 
a	dokonce	jsme	i	zvítězily	v	okres-
ním	kole.	Do	krajského	kola,	kam	
jsme	postoupily	ve	složení	Natka	
Potocká,	 Simča	 Raušová,	 Terka	
Vetýšková,	 Ilča	 Kundrátová	 
a	Eliška	Krouzová,	 se	nám	moc	
nechtělo,	 ale	 nakonec	 jsme	 si	
řekly,	že	to	zkusíme.	Krajské	kolo	
se	 konalo	 1.	 6.	 2016	 v	 Českých	
Budějovicích.	Byly	jsme	tam	nej-
mladší,	což	pro	nás	bylo	celkem	
nevýhodou.	Sice	jsme	nedosáh-
ly	na	stupně	vítězů,	ale	i	přes	to	
jsme	 byly	 s	 výkony	 spokojeny	
a	řekly	 jsme	si,	 že	budeme	celý	
rok	 trénovat,	 abychom	 příští	
rok	ukázaly,	co	v	nás	je.	A	přece	
jenom	 jsme	 pohár	 z	 Českých	
Budějovic	 přivezly!	 Koupily	
jsme	totiž	našemu	,,Kapitánovi‘‘,	

panu	 učiteli	 Zikmundovi,	 pohár	 
,,Nejlepší	 kapitán‘‘,	 protože	 nás	 
v	 tom	 nenechal	 a	 povzbuzoval	

nás	do	poslední	chvíle!
Natálie Potocká 

a Simona Raušová

Pohár rozhlasu
18.	 5.	 se	 uskutečnila	 tradiční	
školní	 atletická	 soutěž	 –	 Pohár	
rozhlasu.	 Z	 našich	 družstev	 se	
nejlépe	 vedlo	 starším	 dívkám,	
které	 se	 umístily	 na	 2.	 místě.	
Pohár	 pro	 třetí	 družstvo	 si	
odnesli	 shodně	 mladší	 chlapci	
i	 dívky.	 Starší	 chlapci	 skončili	
těsně	 pod	 stupni	 vítězů	 -	 na	 
4.	příčce.	V	jednotlivcích	se	nejlé-
pe	vedlo	Marku	Strnadovi	(1500	
m	 -	 4:24,36	 –	 782	 bodů),	 Iloně	
Kundrátové	 (výška	 –	 154	 –	 666	
b.),	Simoně	Raušové	(60	m	–	8,4	
–	 662	 b.)	 a	Marku	 Krňanskému	
(60	m	–	7,5	–	637	b.)

Atletická družstva v poločase
Atletický	oddíl	TJ	Nová	Včelnice	
má	 v	 letošním	 KP	 	 nebývalý	
počet	 sedmi	 družstev,	 od	 pří-
pravky	po	muže.
Po	 jarní	 části	 soutěží	 se	může	
vedení	 oddílu	 s	 uspokojením	
podívat	 na	 tabulky	 v	 jednotli-
vých	kategoriích.

Starší žákyně: (5 družstev)
		1.	TJ	Nová	Včelnice				9		b.					345
		2.	Sokol	ČB																	8										282
		3.	VS	Tábor																	7										285				
		atd.
Družstvo	 má	 hodně	 závodnic	
se	 solidní	 výkonností	 i	 několik	
hostujících	děvčat.

Starší žáci:	(5	družstev)
Ve	 druhém	 kole	 soutěže	 se	
chlapcům	 vzhledem	 k	 absenci	
několika	 závodníků	nepodařilo	
obhájit	vedení	z	I.	kola	a	v	pod-
zimním	III.	kole	4.	září	na	našem	
stadiónu	je	čeká	velký	souboj	o	
vítězství	 s	 výbornými	družstvy	
Tábora	a	Č.	Budějovic.
Věříme,	 že	 oporám	 kolektivu	
Marku	 Strnadovi	 a	 Františku	
Hořavovi	se	ziskem	potřebných	

bodů	pomohou	i	všichni	ostatní.
Obě	 žákovská	 družstva	 se	 už	
prakticky	 kvalifikovala	 na	 záři-
jové	Mistrovství	Čech.

Mladší žáci suverénně	 vedou	
svoji	soutěž	a	nic	by	jim	nemělo	
konečné	vítězství	zhatit.
1.	TJ	Nová	Včelnice					10								326
2.	VS	Tábor																					6									195
3.	Sokol	ČB																					6									162
4.	SK	Čtyři	Dvory	ČB					5									160
5.	Atletika	Prachatice				2												95
Oporou	 družstva	 je	 Marek	
Krňanský,	 který	 ve	 všech	 star-
tech	 dokázal	 vyhrát,	 úspěšně	
mu	 sekundují	 i	 ostatní	 -	 Jan	
Dubšík,	Tomáš	Velek,	Tomáš	Je-
línek	 a	další	 včetně	hostujících	 
chlapců.

Mladší žákyně	 neaspirují	 na	
čelní	 umístění	 (malý	 počet	
členek	 družstva),	 mají	 hodně	
obsazenou	soutěž	–	startuje	10	
družstev.
Děvčata	 se	 blýskla	 několika	
pěknými	 výkony,	 ale	 zatím	 to	
stačí	na	průběžné	sedmé	místo.	

Družstvo	 přípravky	 (smíšené	
družstvo	 děvčat	 a	 chlapců	
roč.	2005	a	mladší)	 je	po	dvou	
kolech	na	čtvrtém	místě	z	dva-
nácti	družstev	startujících	v	KP.
Nejmladší	 atleti	 pravidelně	
trénují	pod	odborným	vedením	
a	 ještě	 zabojují	 o	 medailové	
umístění	ve	své	soutěži.

Dorostenky	 startují	 ve	 spo-
lečném	 přeboru	 tří	 krajů	
–	 Jihočeského,	 Plzeňského	 
a	Karlovarského.
Dvanáctičlennému	 startovní-
mu	poli	vévodí	Škoda	Plzeň,	pak	
je	soutěž	velmi	vyrovnaná.
Novovčelnické	 družstvo	 je	 po	
jarní	 části	druhé	z	 Jihočeského	
kraje,	 za	 Táborem,	 před	 Soko-
lem	ČB,	Pískem	a	Prachaticemi.

Muži obsadili	v	I.	kole	2.	místo,	
na	 druhé	 kolo	 do	 Písku	 vzhle-
dem	 k	 termínové	 kolizi	 odjelo	
jenom	 minimum	 závodníků,	
což	 znamenalo	pokles	na	 čtvr-
tou	příčku	tabulky.
V	podzimní	části	sezóny	je	tedy	
co	napravovat.																							- ek -

Přebornické tituly do Nové Včelnice
Po	 velmi	 úspěšném	 startu	
novovčelnických	 atletických	
vícebojařů	 v	 KP	 pokračovaly	 
v	 červnu	 boje	 o	 krajské	 tituly	 
v	 jednotlivých	kategoriích	mlá-
deže	a	dospělých.

Dorost, junioři a dospělí 
si	 tituly	 a	 medaile	 rozdělovali	 
v	Plzni,	na	 společném	přeboru	
tří	 krajů.	 Prosadit	 se	 zde	 na	
stupně	 vítězů	 nebylo	 jenom	
tak,	 ale	 podařilo	 se!!	 Dita	 

Poslušná	 dokázala	 vyhrát	 disk	
dorostenek	 výkonem	 35,19	 m,	
na	 stříbrný	 stupínek	 se	 pro-
sadila	 čtveřice	 děvčat:	 Katka	
Kršková	 v	 tyči	 žen	 (2,46	 m),	 
Anička	 Šímová	 v	 tyči	 doros-
tenek	 (2,86	 m),	 Eva	 Němcová	 
v	 dálce	 dorostenek	 v	 osobním	
rekordu	561	cm,	Dita	Poslušná	
v	kouli	12,63	m.
Bronzovou	 medaili	 získal	 Jan	
Jelínek	za	trojskok	(11,15	m).	Ne-
spornou	hodnotu	mají	 i	 čtvrtá	

místa	Standy	Pacholíka	v	dálce	
(596	 cm)	 a	 Evy	 Němcové	 ve	
výšce	dorostenek.

V žákovských kategoriích
si	 tři	 tituly	 přeborníka	 JČ	
kraje	 přivezl	 Marek	 Krňanský	 
(60	m,	150	m	a	koule	ml.	žáků),	
po	 dvou	 titulech	 v	 kategorii	
staršího	 žactva	 získali	 Marek	
Strnad	(300	m	a	800	m)	a	Kris-
týna	Koutná	(koule	a	disk).

Pokračování na str. 18 >
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ATLETIKA
na	 mistrovství	 ČR	 v	 atletice	
dospělých	na	dráze	se	uskuteč-
nily	i	dorostenecké	šampionáty	 
v	 bězích	 na	 3	 kilometry	 a	 ste-
eplechase.	 V	 závodě	 na	 3000	
metrů,	 v	 němž	 startovalo	 15	
dorostenek,	 startovala	 i	 šest-
náctiletá	 Anna	 Šímová	 z	 TJ	
Nová	 Včelnice,	 která	 závodně	
na	 této	 distanci	 běžela	 teprve	
potřetí.	 Přesto	 dosáhla	 nejen	

velice	solidního	umístění,	nýbrž	
také	velkého	osobního	zlepšení	
časem	 11:32,57	 min.	 V	 Táboře	
skončila	 na	 11.	 místě,	 přičemž	
osobní	 maximum	 vylepšila	 
o	18,93	 vteřiny.	Od	 svého	prv-
ního	 startu	 na	 této	 trati,	 jenž	
absolvovala	na	 začátku	května	
v	 Klatovech,	 zrychlila	 o	 téměř	
41	sekund.
Dorostenky	 –	 3000	 m	 (15):	 

1.	 Sylvie	 Štieglerová	 (SSK	 Vít-
kovice)	 10:03,06,	 2.	 Alice	 Pro-
kešová	(AK	Olymp	Brno)	+4,41,	
3.	Barbora	Havlíčková	(SK	Čtyři	
Dvory)	 +5,76,	 4.	 Barbora	 Stýb-
lová	(A.C.	TEPO	Kladno)	+18,16,	
5.	 Veronika	 Novotná	 (SK	 Spor-
ting	 Příbram)	 +23,68,	 11.	 Anna	
Šímová	(TJ	N.	Včelnice)	+1:29,51.

Roman Pišný

> Pokračování ze str. 17 
Tituly	 se	 mohou	 pochlubit	 
i	Dominik	Gysel	(tyč	žáků),	Ilona	
Kundrátová	(tyč	žákyň)	a	Šimon	
Urbánek,	vítěz	výšky	v	kategorii	
přípravka.
Na	 stupně	 vítězů	 si	 pro	 stří-
brné	 a	 bronzové	medaile	 v	 KP	
staršího	 žactva	 přišla	 dvakrát	
Johanka	 Šímová	 (100	 a	 200	 m	
překážek),	 jednou	 Soňa	 Vaníč-
ková	 (hod	 kladivem),	 Natálka	
Potocká	 (800	 m	 za	 2:35,13)	 
a	 štafeta	 žáků	 4x60	m	 (Průša,	

Gysel,	Strnad,	Krňanský).
V	 KP	 mladšího	 žactva	 pak	 2x	
Tomáš	 Velek	 (kriket	 a	 koule),	
Míša	 Dvořáková	 (koule)	 a	 šta-
feta	 ml.	 žáků	 4x60	m	 (Jelínek,	
Nečas,	Velek,	Krňanský).
Obě	štafety	uspěly	i	v	kategorii	
přípravek,	 chlapci	 v	 sestavě	
Kršek,	 Poslušný,	 J.	 Strnad,	
Urbánek	 byli	 druzí,	 děvčata	 
v	 sestavě	 Kvíčerová,	 Sivoková,	
Zikmundová,	 Kurzová	 skončila	
na	bronzovém	stupínku.
Za	povšimnutí	stojí	skutečnost,	

že	 novovčelničtí	 závodníci	 ve	
skoku	 o	 tyči	 jsou	 v	 absolutní	
krajské	špičce	ve	všech	katego-
riích.	Kromě	odborného	vedení	
k	tomu	výraznou	měrou	přispě-
la	 finanční	 pomoc	 z	 rozpočtu	
Jihočeského	kraje	na	nákup	tyčí	
realizovaná	 v	 konci	 minulého	
roku.
Po	 krátkém	 prázdninovém	
oddechu	se	v	srpnu	začnou	zá-
vodníci	 intenzivně	 připravovat	
na	podzimní	část	sezóny.

- ek-

Kultura

Nová Včelnice

Hotel Jelen
22.7.	Pátek	Grilování	při	kytarách	
s	kapelou	Bertoliny	Band
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SPCCH	z.	s.	ZO	Nová	Včelnice

Vás	srdečně	zve	na

Podzimní procházku 
do Hadravovy Rosičky
Sraz	ve	středu	28.	září	ve	13	hodin	u	Flopu.

Zveme	všechny	příznivce	pohybu	nejen	členy,	
ale	i	ostatní	občany	–	Sportu	zdar!!!

Výbor SPCCH

SPCCH	z.	s.	ZO	Nová	Včelnice

Uskuteční výlet do 
Lovětína – Pohádková usedlost

Kdy:	středa	3.	8.	2016,	
sraz	na	nádraží	Nová	Včelnice
Odjezd	vlaku	je	ve	12:49	hodin.

Bude-li	pěkné	počasí,	možno	jet	i	na	kole	
do	Lovětína

Odjezd	z	Lovětína	v	18:33	hodin.
Zveme	všechny	členy	i	s	dětmi,	

i	ostatní	příznivce	zdravého	pohybu.

Výbor SPCCH

Kamenice nad Lipou

Pohádková říše Fábula
Sobota 2. 7.  
Den	dětí	v	Pohádkové	říši	Fábula
Neděle 3. 7.  
Skřítek	Fábula	vstupuje	do	České	knihy	rekordů
Pondělí 11. 7. - Neděle 17. 7.  
Týden	princů	a	princezen	v	Pohádkové	říši	Fábula
Pondělí 18. 7. - Neděle 24. 7. 
Ať	žijí	strašidla	v	Pohádkové	říši	Fábula!
Pondělí 1. - Neděle 7. 8. 
Prázdninový	rej	s	Hitrádiem	Faktor
Pondělí 8. - Neděle 14. 8.
Pohádkové	putování	s	Karlem	IV.

KRE JČOVST VÍ
Miloslava Přibylová, Vlčetínec 4
Provádím veškeré krejčovské 
práce, opravy i přešívání.
Vše kvalitně a za příznivé ceny!

Tel. :  603 550 903
Po tel. dohodě kdykoliv i o víkendech

www.odevy.unas.cz 

Zednické 
a truhlářské práce
Opravy	rodinných	domů,	chalup	a	chat
Drobné	zednické	a	truhlářské	práce

Opravy	fasád	včetně	nátěrů,	podbití	střech,	
palubkové	obklady,	přístřešky,	pergoly	atd.

Tel: 735 037 799
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PRODEJNÍ DOBA:
Po-Pa: 6.30 - 18.00, So: 7.00 - 12.00

NEDĚLNÍ PRODEJ:
8.00 - 11.00

Každý den čerstvé pečivo z naší pekárny!!!

JČ mléko lahodné  polotučné 1 l ..........................14.90
JČ pomazánkové tradiční 150 g r. druhy ..........19.90
JČ máslo 250 g  super cena! ..................................26.90
Lipánek MAXI, DUO MAXI 130 g r. příchutě ....10.90
JČ Eidam 30 % cihla 100 g ..........................................7.90
Jogobella 2,5 % 150g +l ight, r. příchutě .............6.90
Český salám 100 g   ........................................................6.90
Špekáčky - TOP (přír.vepř.střívko) 100 g ...............7.90
Dušená šunka FLOP 100 g  ......................................10.90
Anglická slanina 100 g ..............................................12.90
Písecký turistický salám OA 100 g ........................11.90
Hoštické párky 100 g .................................................12.90
Kuřecí stehna TF 500 g mražené ...........................32.90
Kuřecí křídla TF 500 g mražené  ............................29.90
Nowaco Špenát krabička 450 g mražené.........12.90
Bageta speciál nebo vícezrnná 200 g ................24.90
Ševcovský mls 140 g ..................................................14.90
Kobliha s ovocnou náplní 50 g  ................................4.90

Vánočka s rozinkami balená 400 g  .....................26.90
V.Kozel světlý 0,5 l sklo  ................................................8.90
Bohemia Regent Premium světlý ležák 0,5 l ......9.90
Bohemia Regent výčepní světlé 0,5 l .....................6.90
Coca-Cola 2x2l PET  super cena ! ........................44.90
Okurky Znojmia 7 - 9 cm Znojmia TO580 ........21.90
KV jablko 190 g .............................................................10.90
Omega 250 g .................................................................17.90
Zlate Oplatky 146 g různé druhy  .........................15.90
Attack 30g, různé druhy ..............................................3.90
Jihlavanka Standard Original 150 g ....................29.90
Mouka hrubá , polohrubá, hladká 1 kg   ..............8.90
Rama Lahodná máslová příchuť 400 g..............32.90
Vejce S30 .........................................................................39.90
Utopenci se špekáčkem 680 g - sklo ..................54.90
SILAN  1litr,r.druhy (33 dávek) ................................49.90
Bonux prací prášek 300 g (4 dávky), r. druhy ..19.90
Jar 1 l, r. druhy +zdarma 1 ks tablety do myčky ... 39.90

V letákové akci od 4.7. do 17.7.2016 mimo jiné nabízíme: 

  Zákazníkům také nabízíme možnost vybírání peněz prostřednictvím  
platební karty - cash back. Také si u nás můžete dobít mobilní telefon. 

Stáčené víno za super cenu od 53,90 za 1 l.

POTRAVINY
Na Hliněnce 479, Nová Včelnice

Víkendová nabídka: 7.7. - 10.7.2016                   Uzené vepřové ocásky 1 kg ............ 79.90
Víkendová nabídka: 14.7. - 17.7.2016                Paloma 10ks 3vrstvý papír ............. 39.90

FLOP JE VAŠE JISTOTA!
Těšíme se na Vaši návštěvu!

Stálé mimoakční ceny vybraných druhů piva : 
V. Kozel 10  0,5 l  ... 9,90              V. Kozel 11 .... 11,90           Gambrinus 10 ... 10,90


